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Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по
СТДМУ

ПРОТОКОЛ № 46
Днес, 20.06.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Спорта, туризма, децата и младежта /ПК по СТДМ/".

Председател: Деян Куздов

Присъствал

• Георги Недев
• Елена Чамуркова
• Иван Александров
• Йорданка Стефанова
• Красин Каракоцев
• Михаил Михалев
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Сунай Мунков 

Присъствали още
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков 
представител на "Царевград Търнов "ЕООД 
Маринела Джартова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 - 2690 / 30.12.2022: Бизнес програма на "Царевград Търнов" ЕООД за 2023 година 
Становище на комисията: М. Михалев - къде е влакчето, кога ще тръгне, защо се ползва от 
Кроношпан.
представител на дружеството - управителят е в болничен, в четвъртък ще дойде за 
комисиите. Дадени са обяви, търси се шофьор. Трудно е намирането на шофьори, защото е 
сезонна работа.
М. Михалев - каква е заплатата на шофьора 
представител на дружеството - управителят може да каже.
Д. Куздов - предполага, че са реализирани приходи от отдаването на влакчето на Кроношпан. 
представител на дружеството - не е безвъзмездно, 1200 лв. са реализираните приходи за 2 дни. 
Кр. Каракоцев - има няколко коментара, но предпочита да ги направи в присъствието на 
управителя. Подценена е бизнес програмата. 90 % е еднаква с последните три програми, 
нищо ново. Кой поддържа сайта www.velikoturnovo.uifo, вътре информацията е много стара. 
През пандемията имаше направен един шоков бизнес план, почти нищо не се изпълни 
оттогава. Говореше се за книжка по заведенията, да има отстъпка. В сайта има заведения, 
които вече не съществуват. Индивидуално може ли да се закупи билет от сайта. Ако иска да 
си закупи билет за музеите, явно не може от сайта. Знае, че управителят може повече. За 
миналата година резултатите са супер.
представител - индивидуално не може да продават билети от сайта, само организирани
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билети на групи. Има заповед, съгласно която нямат право.
Б. Чамуркова - външните услуги винаги са голяма цифра.
представител - защото се осчетоводяват музейните билети. 40% от прихода на дружеството се 
плаща на музея. Основното перо са музейните билети. Другите външни услуги са текущи - 
интернет, телефони и други.
М. Михалев - има ли намерен човек към момента за шофьор на влакчето, 
представител - в момента има обява, с кандидата са в контакт.
Кр* Каракоцев - освен шофьор бяха казали, че ще търсят и кондуктор. Ще се съвместяват ли 
позициите или ще се търсят двама души.
представител на дружеството - две отделни позиции ще са. Двама души.
Б. Чамуркова - един шофьор достатъчен ли ще е. 
представител - за 8-часов работен ден ще е достатъчен.
Кр. Каракоцев - какъв ще е маршрутът на влакчето, 
представител - същият, който е гласуван от общинския съвет.
Б. Чамуркова - много неатрактивен маршрут.

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА- 5; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 2

2 - 2695 / 05.01.2023: Бизнес програма на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I - Велико Търново" ЕООД за 2023 година
Становище на комисията: Е. Чамуркова - няма представител на дружеството, има въпрос 
относно работното време на спортния диспансер. След обедна почивка няма никого. Към 
кого да се обърне.
инж. А. Койнаков - към регистратурата на диспансера, винаги има човек.
Е. Чамуркова - има кадрови проблем с лекарите. Тази уникална полезна дейност трябва да се 
съхрани. Има двама лекари и те са в пенсионна възраст.
М. Михалев - трябва да се гледа малко по-снизходително на такива дружества, които 
извършват социални и здравни услуги. Иска им се да има много лекари, да бъдат млади 
специалисти, да извършват повече дейности, но това не зависи от компетенциите на 
управленския екип, а от възможностите на медицината в България. Трябва да се запази тази 
уникална услуга, тя трябва да съществува, и да й помагат по какьвто начин могат. Ако е 
възможно следващия път да дойде представител, да им каже пред какви проблеми са 
изправени, от какво имат нужда, за да могат адекватно да вземат решение, което да бъде 
полезно за дружеството.
Е. Чамуркова - има инфлация, цените са се променили, но има възходящо движение от 
първите бизнес програми досега. Изразява добронамереност и загриженост.
Кр. Каракоцев - наистина това е уникална дейност. Почти до миналата година се развиваше 
дейност с печалба до 1000 лв., максимум 2000 лв. Тази година беше 6000 лв. По бизнес 
програма я е изчислил 9000 лв. Г-н Койнаков да предаде на управителя да присъства на 
комисиите, за да се изчистят въпросите.
инж. А. Койнаков - управителите са уведомени за разглеждането на бизнес програмите им по 
комисии, поканени са, освен от звеното към общинския съвет, така и от администрацията. 
Търси се лекар с такава специалност - спортна медицина. Такъв няма. За да съществува 
такова дружество, трябва управителят да е с такава специалност. Както е д-р Съботинова. 
Има обявени конкурси за управител както на това дружество, така и на "Царевград Търнов" 
ЕООД вече.

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

3 - 3070 /16.06.2023: Приемане на информация за дейността на търговските дружества през 2022 
година, в които Община Велико Търново е съдружник и акционер.
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Становище на комисията;

Е. Чамуркова - какво се прави с дружеството "Етър 1924", съществува ли, не върши н и з кия 
дейност.
инж. А. Койнаков - то съществува в правния мир, в търговския регистър е вписано, но 
физически го няма в държавата. Общината има 34 % от акциите, които са й дарени, тя не е 
инвестирала средства в тях.
Е. Чамуркова - защо не може да се ликвидира. Преди 3 години й се отговори, че не може, 
защото не могат да се намерят хората. Пълен абсурд.
инж. А. Койнаков - в търговския закон е описано как се извършва процедурата по 
ликвидация. Трябва да се направи общо събрание на дружеството, са се обяви в ликвидация, 
да се назначи синдик или ликвидатор, да се продаде цялата му движима и недвижима 
собственост и да се удовлетворят акциите взависимост от кредиторите. Ако има решение, 
това нещо би могло да започне да се прави. Но може да го направи някой от акционерите, и 
да поеме всички разходи по ликвидацията, които не са малко. Процедурата продължава 
около 1,5 - 2 години. Така е описано в закона. Дружеството вероятно има задължения, някой 
от длъжниците може да го обяви в несъстоятелност. И тогава то може да се ликвидира без 
участието на Общината.
Е. Чамуркова - разбира, че към момента това не носи финансови загуби, но не нанася ли 
имиджови щети. Не се ли объркват спонсорите на Етър.
инж. А. Койнаков - не, дружество с такова име е фалирало досега 3 пъти и е правено ново 
дружество.
Д. Куздов - да си пожелаят да няма 4 път и да преминат към гласуване.

Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

4 - 3055 / 09.06.2023: Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за определяне и 
разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различни форми за творческо развитие в 
Младежки дом - Велико Търново
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на Младежки дом и предлага 
на Великотърновски общински съвет следния проект за решение:
1. По т. 5.1. в раздел I от Статута -  Стипендии за деца и младежи на родители с минимални 
доходи, утвърждава:
2. Биляна Николаева Тодорова -1 4  г., обучаваща се в Музикална школа - флейта.
3. Никола Красимиров Игнатов -1 4  г., обучаващ се в Музикална школа -  китара.
4. Алина Дмитриевна Игнатикова -  11г., обучаваща се в Музикална школа -  пиано.
5. Кремена Даниел ова Банкова -  Юг., обучаваща се в Музикална школа -  пиано.
6. Максим Даниелов Бонев -1 4  г., обучаващ се в Музикална школа -  пиано и Ателие по 
керамика.
7. Мериам Тарек Рашод Исмаил Омар -1 3  г., обучаваща се в Музикална школа -  пиано.

Ц. По т. 5.2. в раздел 1 от Статута -  Стипендии за деца и младежи с проявени творчески 
възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, национални и 
международни конкурси, утвърждава:
1. Радина Светлозарова Бонева - 13 г., обучаваща се във „Виргиния балет“.
2. Кристин Мирославова Сутрова -1 6  г., обучаваща се във „Виргиния балет“.
3. Леа Петрова Николова -1 2  г., обучаваща се във „Виргиния балет“.
4. Красияна Красимирова Гърдева -1 1  г., обучаваща се във „Виргиния балет“.

Комисията приема предложението:
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ЗА- 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

5 - 3100 /16.06.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост, гр. 
Велиш Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3060 / 15.06.2023: Откриване процедура за определяне на съдебни заседатели за Окръжен съд - 
Велиш Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3064 / 15.06.2023: График на заседанията на Великотърновски общинскр съвет за второ 
полугодие на 2023 г. до провеждане на местни избори за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Здравеопазване и социални дейности /ПК по

Днес, 20.06.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Здравеопазване и социални дейности /ПК но ЗСД/".

Председател: Николен Стойнов

Присъствал

• Валентин Точков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чо лаков
• Иван Александров
• Красин Каракоцев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански
• Юлия Тонкова

Присъствали още
управители и гл. счетоводители на медицинските търговски дружества
представители на Превантивен информационен център
инж. А. Койнаков, Димчо Йовков
Снежана Данева - заместник-кмет "Финанси"
Мариян Маринов - директор дирекция "БФ"
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община Велико Търново 
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Жоро Ковачев, д-р Диляна Вачкова - гл. експерти, дирекция "СДЗ"

1 - 2675 / 21.12.2022: Бизнес програма на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо- 
фтизиатрични заболявалия "Д-р Трейман" ЕООД за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2683 / 23.12.2022: Бизнес програма на "Център за кожно-венерически заболявания - Велико 
Търново" ЕООД за 2023 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2687 / 29.12.2022: Бизнес програма на "Комплексен онкологичен център - Велико Търново" 
ЕООД за 2023 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРОТОКОЛ № 54

Дневен ред
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4 - 2695 / 05.01.2023: Бизнес програма на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I - Велико Търново" ЕООД за 2023 година
Становище на комисията: Кр. Каракоцев - в спортната комисия имаше дискусия. Има ли 
някакви проблеми, нещо належащо, с което общинският съвет може да помогне. Доста 
години печалбата на дружеството е в порядъка на 1000-2000 лв. Миналата година беше доста 
добра, 6000 лв., сега по бизнес програма са заложени 8 000 лв. печалба. Разбират от 
програмата, че липсват лекари. Нещо друго, с което общинският съвет може да помогне, има 
ли.
д-р Р. Съботинова - благодари, единственото, което им липсва е млад лекар по спортна 
медицина. Единственият лекар по спортна медицина е тя.
Кр. Каракоцев - създаден е общински фонд "Заедно", с който може да се подпомогне някой 
млад специалист, лекар, да му се плаща таксата, или да му се плаща наема, за да може той да 
започне да работи. В тази посока мислила ли е д-р Съботинова.
д-р Р, Съботинова - проблемът е, че спортната медицина не е включена в системата на НЗОК. 
Никой млад лекар няма интерес в тази област, още повече, че от няколко години не се 
обявяват такива места за специализация.
д-р Н. Стойнов - проблемът е, че ако дойде млад лекар, дори да работи там, не може да вземе
специалност "Спортна медицина", защото това е център.
д-р Р. Съботинова - може да специализират само в университетските центрове.

Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 3050 / 08.06.2023: Бизнес програма на "Център за психично здраве - Велико Търново" ЕООД за 
2023 година, Вх. № 2682/22.12.2022 г. и актуализирана бизнес програма на "Център за психично 
здраве - Велико Търново” ЕООД за 2023 година, Вх. № 3050/08.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема бизнес програмата, Вх. № 2862/22.12.2022 г.: 
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

Комисията приема актуализираната бизнес програма, Вх. № 3050/08.06.2023 г .;
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3049 / 08.06.2023: Бизнес програма на "Център за психично здраве - Велико Търново" ЕООД за 
периода 2023 - 2025 година
Становище на комисията: Комисията приема бизнес програмата:
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3060 /15.06.2023: Откриване процедура за определяне на съдебни заседатели за Окръжен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията; Комисията приема предложението:
ЗА- 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3064 /15.06.2023: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2023 г. до провеждане на местни избори за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3070 /16.06.2023: Приемане на информация за дейността на търговските дружества през 2022 
година, в които Община Велико Търново е съдружник и акционер.
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Становище на комисията: Комисията не приема предложението: 
ЗА- 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

10 - 3074 /16.06.2023: Създаване на социалната услуга "Дневен център за подкрепа на пълнолетни 
лица с тежки множествени увреждания", гр. Велико Търново, ул. Цветарска № 14, ет.1, считано от 
01.07.2023 г. със средства за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет, чрез общинския 
бюджет, определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет 
Становище на комисията: Докладва Ж. Ковачев.
д-р М. Калейнски - въпрос относно 15 бр. щатни бройки, лекари ли трябва да са.
Ж. Ковачев - няма изискване да са лекари, досега не е имало лекари, само социални 
работници, рехабилитатори, трудотерапевти, санитари. Това е социална услуга.

Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3075 /16.06.2023: Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект 
"Реформиране на Дом за стари хора "Венета Ботева" гр. В. Търново по BG-RRP-11.010 " 
Извършване на строителни дейности и доставка на оборудване и обзавеждане с оглед реформиране 
на съществуващите домове за стари хора" по Национален план за възстановяване и устойчивост; 
Компонент "Социално включване", Програма за Модернизиране на дългосрочна грижа 
Становище на комисията: д-р М* Калейнски - ще има ли финансово участие от страна на 
Общината
Ж. Ковачев - всички дейности са вьзстановими по Националния п лан .

Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 3076 /16.06.2023: Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект 
"Реформиране на Дом за стари хора "Св. Иван Рилски" село Балван, по BG-RRP-11.010 
"Извършване на строителни дейности и доставка на оборудване и обзавеждане с оглед 
реформиране на съществуващите домове за стари хора" по Национален план за възстановяване и 
устойчивост, Компонент "Социално включване", Програма за Модернизиране и дългосрочна 
грижа.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 3077 /16.06.2023: Изменение и допълнение на Решение № 1319/27.04.2023 г. на 
Великотърновски общински съвет
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 3078 /16.06.2023: Създаване на социална услуга "Център за настаняване от семеен тип за 
стари хора", гр. Велико Търново, ул. Симеон Велики № 3, вх. В, считано от 01.07.2023 г., със 
средства за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет, чрез общинския бюджет, 
определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 3079 /16.06.2023: Създаване на социална услуга "Център за настаняване от семеен тип за
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пълнолетни лица с умствена изостаналост" I - IV, с. Церова кория, ул. "Втора"№ 28, считано от 
01.07.2023 п, със средства за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет, чрез 
общинския бюджет, определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 3086 / 16.06.2023: Съгласие за целево финансиране във връзка с кандидатстване на Община 
Велико Търново с проект "Реформиране на Дом за стари хора "Венета Ботева" гр. Велико Търново" 
и "Реформиране на Дом за стари хора "Св. Иван Рилски" село Балван, общ. Велико Търново" по BG 
- RRP-11.010 "Извършване на строителни дейности и доставка на оборудване и обзавеждане с 
оглед реформиране на съществуващите домове за стари хора" по Национален план за 
възстановяване и устойчивост, Компонент "Социално включване", Програма за Модернизиране на 
дългосрочната грижа
Становище на комисията: Ж. Ковачев - това са за подготвителни дейности за проектиране и 
авторски надзор, без които Общината не може да подпише договор за безвъзмездна финансова 
помощ по Националния план за възстановяване и устойчивост. Когато стане проектирането и 
авторският надзор, тогава ще стане точната стойност на СМР и обзавеждането и 
оборудването, които са допустимите дейности по Националния план. Тези 300 000 лв. се 
възстановяват по Националния план.
Д. Чолаков - ако се спечели проектът, ще се възстановят.
Ж. Ковачев - Общината е конкретен бенефициент, няма опция да не се спечели, 
д-р М. Калейнски - има ли ги заложени в общинския бюджет, има ли откъде да се вземат, 
д-р Н. Стойнов - г-н Ковачев не може да отговори на този въпрос. При всички случаи трябва 
да се намерят тези пари, защото в противен случай няма да има проект.

Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 3088 / 16.06.2023: План за действие на Общинския съвет по наркотични вещества за 2023 г. и 
Отчет за дейността на Общинския съвет по наркотични вещества за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 3092 / 16.06.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост; с. 
Шереметя
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19-3109/16.06.2023: Увеличаване на капитала и промяна на Учредителния акт на СБАЛПФЗ " Д-р 
Трейман" ЕООД - гр. Велико Търново, ЕИК 000130104, с едноличен собственик на капитала 
Община Велико Търново
Становище на комисията: Си. Данева - през 2021 г. болницата с бенефициент Общината 
кандидатства по ОП ’’Региони в растеж”, спечели един проект - 239 000 лв. Мина доста 
време, имаше забавяне, чак сега този проект е приключил. Най-важното, което д-р Денчева е 
искала да се случи, е асансьорът. Ако не се направят строителни дейности, няма да има 
достъп до всеки етаж в сградата* Това налага тези 70 600 лв., които д-р Денчева е поискала. 
Предвид състоянието на дружеството, кредитите, които има, считат, че те няма да бъдат в 
състояние да върнат тези средства. Затова предлагат на общинския съвет да вземат тези 71 
000 лв., закръглена сума, от Фонд "Покриване разходи за приватизация и 
следприватизационен контрол", там имат налични 1200 000 лв., след което да ги внесат като 
парична вноска и да увеличат капиталът на дружеството. По-късно НСПСК ще разгледа
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предложението за отпускане на тези средства от фонда на агенцията по приватизацията, 
д-р Н. Стойнов - а ако НСПСК не приеме това предложение, какво се случва.
Си. Данева - ако не го приеме, Общината трябва да ги даде от собствени средства или като 
кредит. Но болницата няма възможност да изплаща кредит. Средствата ще бъдат дадени под 
условие да бъдат вложени само в инвестиции за довършване на проекта, 
д-р В. Точков - Агенцията по приватизация работи добре, щом има откъде да се вземат пари. 
Сн. Данева - припомня, че когато Общината взе сградата на ул. Караминков - дълг срещу 
собственост, имаше малко разлика в оценките. Оценката на сградата беше малко по-висока, 
отколкото задължението на дружеството, така че Общината е малко длъжник на 
дружеството. И тогава общинските съветници приеха, че един ден, ако се наложи да се 
кандидатства по проекти и дружеството не може да се справи, Общината да помогне по 
някакъв начин. Това беше идеята тогава.
д-р Д. Андреева - какво отношение имат тези 71 000 лв. за довършителните работи към 
лечебния процес. За асансьора нали има пари.
Сн. Данева - д-р Денчева би обяснила най-точно, но тя предупреди, че ще закъснее за 
комисията. Той е направен, но може да спира само на ковидното отделение. Не може да 
обслужва останалите етажи. Ако новият корпус бъде завършен, този асансьор ще може да 
свърже старата и новата сграда. Да се създаде достъпна среда за пациентите.
Д. Чолаков - реално има нужда от това.

Комисията приема предложението:
ЗА- 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Устройство на територията, транспорт и 
паркиране /ПК по УТТП/

ПРОТОКОЛ № 48
Днес, 21.06.2023, от 14:30 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Устройство на територията, транспорт и паркиране /ПК по УТТП/".

Председател: Пламен Петров

Присъствал

• Георги Марков
• Даниела Андреева-Тодорова
• Деян Хаджийски
• Драгомир Йосифов
• Йорданка Стефанова
• Петко Тюфекчиев
• Стоян Витанов
• Тодор Тодоров
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков 
инж. Иван Ламбов - управител "ОДПГ" ЕООД 
гл. счетоводител на "ОДПГ" ЕООД 
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС" 
инж. Валентина Миткова - началник отдел "ТР"
Цветомила Кьосева, арх. Дарина Стаматова - дирекция "СУТ"

Дневен ред
1 - 2684 / 28.12.2022: Бизнес програма на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД 
за 2023 година
Становище на комисията: Пл. Петров - има желание да се увеличи синята зона - като обем и 
цена.
Я. Бейлен - подкрепя, но има нужда от дискусия за този Генерален план за организация на 
движението (ГПОД), който включва и паркиране, и обществен транспорт, и движение в 
града. Трябваше да се обсъжда август или септември миналата година, още няма такъв 
ГПОД.
Пл. Петров - г-н Бейлен да направи едно питане, подкрепя да има нов транспортен план, 
започна се и не се завърши.

Комисията приема бизнес програмата:
ЗА- И ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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2 - 2685 / 29.12.2022: Бизнес програма на "Инвестстрой - 92” ЕООД за 2023 година 
Становище на комисията; Пл. Петров - няма представител на дружеството.

Комисията приема бизнес програмата: 
ЗА- 9; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 1

3 - 3060 / 15.06.2023: Откриване процедура за определяне на съдебни заседатели за Окръжен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3064 /15.06.2023: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2023 г. до провеждане на местни избори за 2023 г.
Становище на комисията; Я. Бейлен - очаква до края на този мандат да влезе за обсъждане и 
за решение за Генерален план за движение в града.

Комисията приема предложението:
ЗА- И ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 3073 / 16.06.2023: Одобряване на техническо задание по чл.125 от ЗУТ и даване разрешение за
изработване на Проект за ПУЛ - ПР - с. Беляковец
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3081 /16.06.2023: Одобряване на задание и разрешаване изработване на проект за ПУЛ - ПП за 
трасе на линеен обект на техническата инфраструктура - физическа инфраструктура за разполагане 
на електронна съобщителна мрежа в обхвата на поземлени имоти, с. Момин сбор 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3082 /16.06.2023: Одобряване на Проект за подробен устройствен план - парцеларен план за 
трасе на линеен обект на техническата инфраструктура, гр. Дебелец, м. Устиго 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3087 / 16.06.2023: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 
подробен устройствен план - парцаларен план / ПУЛ - ПП/ за трасета за подземни водопроводи за 
сезонно напояване от река Иегованка и река Росица на земеделски имоти в землището на с. Ресен 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3084 /16.06.2023: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособена територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Ялово 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА-11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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10 - 3085 / 16.06.2023: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособена територия, 
обслужвана от ВиК" Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Момин сбор 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3093 /16.06.2023: Поправка на очевидна фактическа грешка в Решение № 1330/27.04.2023 г. на 
Великотърновски общински съвет
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 3094 /16.06.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот, с. 
Беляковец
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 3097 /16.06.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Леденик 
Становище на комисията: Комисията приема предложението;
ЗА- 11; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 3099 /16.06.2023: Отмяна на Решения №438/27.10.2016 г., № 1118/28.06.2018 п, № 
64/19.12.2019 г., № 231/25.06.2020 п, № 316/27.08.2020 г., № 372/29.10.2020 п, № 407/26.11.2020 г., 
№ 437/17.12.2020 г., на Великотърновски общински съвет 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- И ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15-3106/16.06.2023: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35,ал. 3 от ЗОС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: арх. Др. Йосифов - този казус вече е разглеждан в подобно 
предложение за гаражни клетки, тогава бяха поканили заявителите, за да обяснят какви са 
техните намерения и какво искат да направят* Те отказаха да дойдат и да представят 
намеренията си и какво ще се случи с този имот и съответно общинският съвет отказа 
продажбата. Сега предлага същото - да поканят желаещите да закупят площта под гаражите, 
за да обяснят дали техните намерения са да правят някаква новофамилна жилищна сграда. 
Защото ако е така, припомня, че Общината има добрата практика, която да се появи във 
формата на бизнесмен, така да се каже, кьдето са фамилни жилищни сгради, тя да работи на 
обезщетение, както всички останали собственици. По тази причина предлага на следващо 
заседание на комисията да се поканят заявителите да си кажат намеренията. Ако 
намеренията им са да правят новофамилна жилищна сграда, ще подходи с това да следват 
тази наистина добра практика да се включи Общината на обезщетение.
Ст. Витанов - изцяло споделя това, което казва арх. Йосифов. Но те ще дойдат, ще кажат, че 
ще правят гаражи. И до там.
арх. Др. Йосифов - ако е за гаражи, няма да бъде продадено, както направиха и за Зоната, 
защото тогава Общината може да си разпредели гаражите и да си ги даде с правото на 
строеж, т.е. със закупуването да продава и гаражни клетки. Гаражите са техни, земята е под 
гаражите, каква е мотивацията да закупуват нещо, което е повече от мястото на гаражите. 
Ако имат инвестиционни намерения, няма нищо лошо Общината да се яви като 
заинтересовано лице и да поиска съответното обезщетение.
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Пл. Петров - да разбира, че предложението на арх. Йосифов е следното - да се отложи точката 
и да се поканят заявителите на следващото заседание на комисията, за да кажат намеренията 
си - какво искат да правят с тази земя. 
арх. Др. Йосифов - потвърждава.

Комисията приема предложението да се отложи точката и да се поканят заявителите на 
следващото заседание на комисията, за да кажат какви са им намеренията относно земята: 
ЗА- 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

16-3107/ 16.06.2023: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, с. Малки чифлик 
Становище на комисията: Комисията приема предложението: ^
ЗА -11; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Общинска собственост /ПК по ОС/ 

ПРОТОКОЛ № 44
Днес, 21.06.2023, от 16:00 часа в град Велиш Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Общинска собственост /ПК по ОС/".

Председател: Георги Марков

Присъствал

• Валентин Точков
• Валерия-Тереза Дончева
• Деян Хаджийски
• Евгени Коев
• Петко Тюфекчиев
• Сунай Мунков
• Тихомир Нанев

Отсъствал

• Калина Широкова 

Присъствали още
Маринела Джартова - началник отдел "УС"
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"

Дневен ред
1 - 3060 /15.06.2023: Откриване процедура за определяне на съдебни заседатели за Окръжен съд - 
Велиш Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3064 /15.06.2023: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2023 г. до провеждане на местни избори за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3084 /16.06.2023: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособена територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци" ООД, Велиш Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Ялово 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

1 от 4

4 - 3085 / 16.06.2023: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велиш Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособена територия,
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обслужвана от ВиК" Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Момин сбор 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 5; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 3087 /16*06.2023: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 
подробен устройствен план - парцаларен план / ПУЛ - ПГ1/ за трасета за подземни водопроводи за 
сезонно напояване от река Нешванка и река Росица на земеделски имоти в землището на с. Ресен 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3089 / 16.06.2023: Изготвяне на експертна оценка за имот, с. Балван 
Становище на комисията: Комисията дава съгласувателно становище: 
ЗА- 5; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3090 /16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост; гр. Велико Търново /ОУ "П.Р.Славейков"/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3091 /16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Иванка Ботева"/
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3092 /16.06.2023: Отдаване под наем на част от имот частна общинска собственост; с. 
Шереметя
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 3093 / 16.06.2023: Поправка на очевидна фактическа грешка в Решение № 1330/27.04.2023 г. на
Великотърновски общински съвет
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3094 /16.06.2023: Публичен търг с явно наддаване за продажба на недвижим имот; с. 
Беляковец
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 3095 / 16.06.2023: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново, ул. "Райчо 
Николов"
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
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Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 3096 /16.06.2023: Продажба на недвижим имот - апартамент, гр. Велико Търново, ул. "Симеон 
Велики”
Становище на комисията: Докладва М. Джартова*
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 3097 / 16.06.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Леденик 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 3098 /16.06.2023: Отмяна на Решение № 100/30.01.2020 г. на Великотърновски общински 
съвет
Становище на комисията: Докладва М . Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

16 - 3099 /16.06.2023: Отмяна на Решения №438/27.10.2016 г., № 1118/28.06.2018 г., № 
64/19.12.2019 г., № 231/25.06.2020 п, № 316/27.08.2020 г., № 372/29.10.2020 г., № 407/26.11.2020 г., 
№ 437/17.12.2020 г., на Великотърновски общински съвет 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17-3100/16.06.2023: Отдаване под наем на част от имот публична общинска собственост; гр. 
Велико Търново
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18-3101/16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Рада Войвода”/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19-3102/ 16,06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ "Ален мак"/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 от 4

20 - 3103 /16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, с. Беляковец /ДГ "Мечо пух"/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова
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Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

21 - 3104 /16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново/ДГ ’’Здравец"/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

22 - 3105 /16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, гр. Велико Търново /ДГ'Слънце’7 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

23 - 3106 /16.06.2023: Продажба на недвижим имот по реда на чл. 35,ал. 3 от ЗОС, гр. Велико 
Търново
Становище на комисията: Г. Марков - предложението на ПК по УТТП е да се отложи точката 
и да се поканят заявителите на следваща комисия да си кажат намеренията си.

Комисията приема предложението за отлагане на точката до изслушване на заявителите 
относно намеренията им:
ЗА- 5; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

24-3107/16.06.2023: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, с. Малки чифлик 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

25 - 3108 /16.06.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалище, с. Самоводене 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА- 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:

}

4 от4 22.6.2023 г., 15:52



Firefox

Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/

ПРОТОКОЛ № 46
Днес, 21.06.2023, от 17:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Земеделие, гори и околна среда /ПК по ЗГОС/".

Председател: Йорданка Стефанова

Присъствал

• Гюнай Далоолу
• Евгени Коев
• Мирослав Трифонов
• Николен Стойнов
• Пламен Петров
• Стоян Витанов

Присъствали още
Маринела Джартова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 - 3060 / 15.06.2023: Откриване процедура за определяне на съдебни заседатели за Окръжен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3064 / 15.06.2023: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2023 г. до провеждане на местни избори за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3073 /16.06.2023: Одобряване на техническо задание по чл.125 от ЗУТ и даване разрешение за
изработване на Проект за ПУП - ПР - с. Беляковец
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

4 - 3081 / 16.06.2023: Одобряване на задание и разрешаване изработване на проект за ПУП - ПП за 
трасе на линеен обект на техническата инфраструктура - физическа инфраструктура за разполагане 
на електронна съобщителна мрежа в обхвата на поземлени имоти, с. Момин сбор 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

1 от 2

5 - 3082 /16.06.2023: Одобряване на Проект за подробен устройствен план - парцеларен план за 
трасе на линеен обект на техническата инфраструктура, гр. Дебелец, м. Устато 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
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ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3087 /16.06.2023: Одобряване на задание и даване на разрешение за изработване на проект за 
подробен устройствен план - парцаларен план / ПУЛ - ПП/ за трасета за подземни водопроводи за 
сезонно напояване от река Негованка и река Росица на земеделски имоти в землището на с. Ресен 
Становище на комисията; Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 3097 /16.06.2023: Прекратяване на съсобственост чрез продажба, с. Леденик 
Становище на комисията; Докладва М. Джартова.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3107 /16.06.2023: Предоставяне на право на ползване върху общинска земя, с. Малки чифлик 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова.
Е. Коев - има ли ограничение каква земя да се отдава за пчелин.
М. Джартова - няма ограничение за земята, а само в броя - не по-малко от 10 пчелни кошера. 
Й. Стефанова - и на определено разстояние от населеното място.

Комисията приема предложението;
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3108 /16.06.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалище, с. Самоводене
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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Проблеми на гражданското общество и борба с 
корупцията /ПК по ПГОБК/

ПРОТОКОЛ № 43
Днес, 22.06.2023, от 13:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Проблеми на гражданското общество и борба с корупцията /ПК по
ПГОБК/".

Председател: Петко Тюфекчиев 

Присъствал

• Даниела Андреева-Тодорова
• Димитър Чолаков
• Драгомир Йосифов
• Жельо Желев
• Мавроди Калейнски
• Светослав Дермански

Дневен ред
1 - 3060 / 15.06.2023: Откриване процедура за определяне на съдебни заседатели за Окръжен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

2 - 3064 /15.06.2023: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2023 г. до провеждане на местни избори за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
За - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

3 -3114/20.06.2023: Становище на Сдружение на кметовете и кметските наместници 
"Янтра-2001" - община Велико Търново, във връзка с искане, Вх. № 3007/12.05.2023 г.
Становище на комисията: П. Тюфекчиев - има адресирано до него становище от сдружението 
на кметовете и кметските наместници, както поискаха на последното заседание. Все още 
няма становище на администрацията. Предлага да изчакат становището на 
администрацията и да се разгледат двете становища комплексно.

Комисията е получила становището на сдружението на кметовете и кметските наместници, 
очаква становището на общинска администрация, както и представител на 
администрацията на следващото заседание: /
За - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Нормативно-правна уредба и обществен ред
/ПК по НПУОР/

ПРОТОКОЛ № 53
Днес, 22.06.2023, от 14:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Нормативно-правна уредба и обществен ред /ПК по НПУОРЛ

Председател: Гергана Евтимова

Присъствал

• Драгомир Йосифов
• Елена Чамуркова
• Росен Иванов
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Отсъствал

• СунайМунков 

Присъствали още
Жоро Ковачев - ш. експерт, дирекция "СДЗ"

Дневен ред
1 - 3060 / 15.06.2023: Откриване процедура за определяне на съдебни заседатели за Окръжен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията; Комисията приема предложението;
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3064 / 15.06.2023: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2023 г. до провеждане на местни избори за 2023 г.
Становище на комисията; Комисията приема предложението;
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ С Е -0

3 - 3074 /16.06.2023: Създаване на социалната услуга "Дневен център за подкрепа на пълнолетни 
лица с тежки множествени увреждания", гр. Велико Търново, ул. Цветарска № 14, ет.1, считано от 
01.07.2023 г. със средства за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет, чрез общинския 
бюджет, определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет 
Становище на комисията: Докладва Ж. Ковачев.
Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3078 /16.06.2023: Създаване на социална услуга "Център за настаняване от семеен тип за стари 
хора", гр. Велико Търново, ул. Симеон Велики № 3, вх. В, считано от 01.07.2023 г., със средства за
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издръжка на социалната услуга от държавния бюджет; чрез общинския оюджет, определяни 
ежегодно с Решение на Министерски съвет 
Становище на комисията: Докладва Ж. Ковачев.
Комисията приема предложението:
ЗА - б; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 3079 /16.06.2023: Създаване на социална услуга "Център за настаняване от семеен тип за 
пълнолетни лица с умствена изостаналост" I - IV, е. Церова кория, ул. "Втора"№ 28, считано от 
01.07.2023 г., със средства за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет, чрез 
общинския бюджет; определяни ежегодно е Решение на Министерски съвет 
Становище на комисията: Докладва Ж. Ковачев.
Комисията приема предложението: /
ЗА - 6; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Образование, наука и култура /ПК но ОНК/

ПРОТОКОЛ № 46
Днес, 22.06.2023, от 15:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Образование, наука и култура /ПК по ОНК/".

Председател: Валерия-Тереза Дончева

Присъствал

• Атанас Парушев
• Георги Недев
• Евгени Коев
• Жельо Желев
• Иван Александров
• Мариян Арабаджиев
• Мирослав Трифонов
• Михаил Михалев
• Светослав Дермански
• Якоб ван Бейлен

Присъствали още
Пенка Игнатова - директор дирекция "ОМДС"
Маринела Джартова - началник отдел "УС"

Дневен ред
1 - 3060 /15.06.2023: Откриване процедура за определяне на съдебни заседатели за Окръжен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 3064 / 15.06.2023: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2023 г. до провеждане на местни избори за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 3055 / 09.06.2023: Утвърждаване на поименни стипендии, съгласно Статута за определяне и 
разпределяне на стипендии на деца, обучаващи се в различни форми за творческо развитие в 
Младежки дом - Велико Търново
Становище на комисията: Комисията подкрепя предложението на Младежки дом и предлага 
на Великотърновски общински съвет следния проект за решение:
1. По т. 5.1. в раздел I от Статута -  Стипендии за деца и младежи на родители с минимални 
доходи, утвърждава:
2. Биляна Николаева Тодорова -1 4  г., обучаваща се в Музикална школа - флейта.
3. Никола Красимиров Игнатов -1 4  г., обучаващ се в Музикална школа -  китара.
4. Алина Дмитриевна Игнатикова -  11г., обучаваща се в Музикална школа -  пиано.
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5. Кремена Даниелова Банкова -1 0  г., обучаваща се в Музикална школа -  пиано.
6. Максим Даниелов Бонев -1 4  г., обучаващ се в Музикална школа -  пиано и Ателие по 
керамика.
7. Мериам Тарек Рашод Исмаил Омар -1 3  г., обучаваща се в Музикална школа -  пиано.

П. По т. 5.2. в раздел I от Статута -  Стипендии за деца и младежи с проявени творчески 
възможности и отличени с първо, второ и трето място в регионални, национални и 
международни конкурси, утвърждава;
1. Радина Светлозарова Бонева - 13 г., обучаваща се във „Виргиния балет“.
2. Кристин Мирославова Сутрова -1 6  г., обучаваща се във „Виргиния балет“.
3. Леа Петрова Николова —12 г., обучаваща се във „Виргиния балет“.
4. Красияна Красимирова Гърдева -11  г., обучаваща се във „Виргиния балет“.

ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 3083 /16.06.2023: Финансово подпомагане на Самуил Николов за покриване на част от таксата 
за обучението му през академичната 2023/2024 г. в университета Embry-Riddle Aeronautical 
University, Florida
Становище на комисията: М. Михалев - ще подкрепи предложение, защото счита, че е важно 
млади и кадърни хора да получават възможност за обучение, независимо къде. Но има едно 
притеснение. Ако подкрепят сега това момче с тази сума, няма ли да отворят вратата за 
всеки един, който иска да бъде подкрепен финансово по този начин.
В. Дончева - няма да е за 1 път.
Ж. Желев - има същите съображения, ще гласува против. Доколкото вижда от документите, 
няма спечелена стипендия, която да покрива разходите в цялата или частична стойност на 
обучението. Какво следва следващата годината, по-следващата година и т.н. Споделя 
мнението на г-н Михалев, че ще се създаде прецедент за няколкостотин случая поне. 
Разполагат с много кадърни деца в училищата. Всяко едно от тях ще иска да учи на 
престижно място.
М. Трифонов - не е много коректно от страна на кандидати, които искат да учат в чужбина, 
да се обръщат за помощ към обществен орган, който разпределя обществени средства като 
общински съвет. Това са средства на гражданите на община Велико Търново. Ако се съгласят 
сега, което би било един хуманен акт, ще създадат прецедент и ще отворят пътека от такива 
искания. Сигурни ли са, че гражданите на Велико Търново са съгласни с това. Много деца 
избират да учат платено обучение, включително в платени университети, ако всички 
започнат да търсят финансиране по този начин, няма как да се случи, не е правилно. Не е 
правилно искането. Не би гласувал против, но ще се въздържи по тази причина. Обръща се 
към г-н Бейлен - в такива моменти е добре да има опция "въздържал се", защото сега не е 
"против", но не може да бъде и "за".
Я. Бейлен - но според ЗМСМА няма разлика между "въздържал се" и "против", когато се 
смятат гласовете.
д-р И. Александров - ще подкрепи предложението. Отправя неформално предложение към 
администрацията да потърси взаимодействие с Института за космически изследвания на 
БАН, и съответно да потърси възможността на тази институция да допринесе за финансовото 
окомплектовапе на този кандидат. За вбъдеще Институтът към БАН, ако участва също с 
финансиране, да търси възможност за диалог с този техен представител. Това момче, което 
тръгва по пътя на науката, да бъде полезен в обществото чрез Института на БАН. Тази сума 
от 5 000 лв. е твърде символична, ако г-жа Игнатова има информация колко ще струва 
обучението на кандидата, да каже.
П. Игнатова - 65 000 щатски долара за първата година.
д-р И. Александров - трябва да се търсят и други възможности като лобистика, за да се 
окомплектова такъв финансов ресурс.
М. Михалев - не е привърженик на завършващи в България ученици,които търсят
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реализация в чуждестранни университети и голяма част от тях не се връщат после в 
България. Но става дума за специалност, която много малко хора в България желаят да учат, 
и много малко хора имат изобщо шанс да учат подобна специалност, тя просто не съществува 
като специалност. Думите на младежа са, че иска да възроди българската космонавтика. 
Символична е сумата от 5 000 лв. Но остават притесненията му, че по този начин ще отворят 
вратата за много качествени великотърновски деца, които са постигнали много на конкурси 
и олимпиади, за да искат същото или подобно нещо, а Общината няма да има финансова 
възможност.
М. Трифонов - не иска да отказва на когото и да било да учи. Как ще обяснят на хората, които 
търсят пари да лекуват децата си, че няма пари за всички. Функцията на общински съвет не 
е да раздава такива помощи. Трудно е да се откаже на човек, който има нужда. Но ако кажат 
"да", му правят услуга, и имат ли право да го правят. Затова ще се въздържи. Влязат ли в 
тази популистична пързалка, ще започнат искове, как ще откажат на родители, които искат 
да спасят децата си, и имат нужда от пари, за да живеят децата им. Как ще откажат на други, 
които искат детето им да учи, а нямат средства. Нека да си дадат отговор на тези въпроси. 
Това са парите на великотьрновци. Нека да съберат лични средства, а не да разпределят 
средства, които хората са им делегирали да разпределят. Нека да си дарят заплатите за 1 
месец, останалото е популизьм.
П. Игнатова - доколкото е запозната от разговор с родители, има открита дарителска сметка, 
надява се сумата да бъде събрани, но ползват всякакви лостове и варианти. Притеснена е по 
същия начин.
М. Арабадажиев - щом има открита дарителска сметка, всеки има право да направи дарение 
със собствени средства.
В. Дончева - реплика към г-н Трифонов; не смята, че трябва да се сравняват набиране на 
средства за живот с такива за обучение, или да се ппротивопоставят. За пореден път начинът 
на аргументация на г-н Трифонов е - "по принцип", "евентуално", "в случай, че стане", 
"хипотетично". В момента разглеждат този конкретен случай. Въпросът не е в парите, това 
би било жест. Става дума за техен съгражданин, това е българска гордост и гордост за Велико 
Търново. Не смята, че великотьрновци ще имат против. Общинските съветници са 
представителна демокрация, делегирани са им права да вземат отговорни решения, 
разходвайки публичните ресурси. Ще подкрепи това предложение. Такива предложения не 
валят всеки ден. Популистко е да се сравнява нуждата за средства за болно дете с нуждата да 
се подкрепи един талант. Не може талантът да се противопоставя на животоспасяващи 
операции. И със същия плам би защитила предложение за 5 000 лв. за дете, което има нужда 
от операция. Всеки случай трябва да се разглежда индивидуално.
М. Трифонов - популистко е да се бърка в общите пари на великотьрновци и да ги вадят за 
такива неща. Ако искат да се покажат като стойностни хора, нека да го направят с лични 
средства.
Ж. Желев - имало ли е друг път такива искания, които администрацията не е внасяла към 
общинския съвет.
П. Игнатова - не е имало.
В. Дончева - през 2019 г., в края на предходния мандат имаше случай за финансово 
подпомагане на ученик.
Е. Коев - ще подкрепи предложението, не става въпрос за никакъв популизъм. Има много 
деца, които искат да учат. Колко българчета са учили нещо подобно, при положение много от 
тях учат в различни престижни места по света. България има принос в развитието на 
космонавтиката* Една такава подкрепа е подкрепа на всичко направено до момента за 
продължаване на традициите. На това основание би отказал на други деца, които искат да 
кандидатстват други специалности и искат да бъдат подпомогнати, тогава биха търсили 
други средства за помощ. Сумата е символична. Би участвал в същото време и в подпомагане 
с лични средства. Едното не изключва другото. Младежът има трайни интереси в тази сфера. 
Изключително важно е да се стартира обучението. Отговорно е да бъде подкрепен.
В. Дончева - в края на предходния мандат общинският съвет е взел подобно решение за 
четвъртокласник от ОУ "Емилиян Станев" за финансово подпомагане в размер на 2 000 лв. 
за участие в международен конкурс.
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Ж. Желев - съгласен е, но това следва да бъде държавна национална политика, а не 
общинска. 1Ук е мястото да разглеждат общинските въпроси.
В. Дончева - да преминат към процедура на гласуване.

Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

5 - 3090 /16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, гр. Велиш Търново /ОУ "П.Р.Славейков"/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 3091 /16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, гр. Велиш Търново /ДГ "Иванка Ботева"/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

7 - 3101 /16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, гр. Велиш Търново /ДГ "Рада Войвода"/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 3102/16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост; гр. Велиш Търново /ДГ "Ален мак"/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

9 - 3103 /16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, с. Беляковец /ДГ "Мечо пух"/
Становище иа комисията: Докладва М. Джартова
В. Дончева - да се коригира техническа грешка в проекта за решение - вместо ДГ "Слънце" 
да се изпише коректно ДГ "Мечо пух".

Комисията приема предложението заедно с корекцията на техническа грешка в проекта за 
решение - вместо ДГ "Слънце" да бъде изписано ДГ "Мечо пух":
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

10 - 3104 / 16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска 
собственост, гр. Велиш Търново/ДГ "Здравец"/
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3105 / 16.06.2023: Почасово отдаване под наем на части от имот публична общинска
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собственост, гр. Велико Търново /ДГ"Слънце7 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова 
Комисията приема предложението;
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 3108 /16.06.2023: Учредяване на безвъзмездно право на ползване върху земеделски земи от 
ОПФ в полза на читалище, с. Самоводене 
Становище на комисията: Докладва М. Джартова
Комисията приема предложението: ^
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:
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Бюджет и финанси /ПК по БФ/ 

ПРОТОКОЛ № 53
Днес, 22.06.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Бюджет и финанси /ПК по БФ/".

Председател: Калина Широкова

Присъствал

• Атанас Парушев
• Гергана Евтимова
• Красин Каракоцев
• Мариян Арабаджиев
• Росен Иванов
• Стоян Витанов
• Христо Стоев
• Юлия Тонкова
• Якоб ван Бейлен

Отсъствал

• Гюнай Далоолу 

Присъствали още
управители и гл. счетоводители на общинските търговски дружества 
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков 
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ”
Жоро Ковачев, д-р Диляна Вачкова - ш. експерти, дирекция "СДЗ"
Даниела Данчева - гл. счетоводител при Община Велико Търново 
Снежана Данева - заместник-кмет "Финанси" 
представители на Превантивен информационен център

Дневен ред
1 - 2683 / 23.12.2022: Бизнес пршрама на "Център за кожно-венерически заболявалия - Велико 
Търново" ЕООД за 2023 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2675 / 21.12.2022: Бизнес програма на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо- 
фтизиатрични заболявалия "Д-р Трейман" ЕООД за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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3 - 2684 / 28.12.2022: Бизнес програма на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД 
за 2023 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

4 - 2685 / 29.12.2022: Бизнес програма на "Инвестстрой - 92" ЕООД за 2023 година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението;
ЗА - 8; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2687 / 29.12.2022: Бизнес програма на "Комплексен онкологичен център - Велико Търново" 
ЕООД за 2023 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2688 / 29.12.2022: Бизнес програма на "Обредни дейности" ЕООД за 2023 година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2690 / 30.12.2022: Бизнес програма на "Царевград Търнов" ЕООД за 2023 година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 1; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2695 / 05.01.2023: Бизнес програма на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I - Велико Търново" ЕООД за 2023 година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението;
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3050 / 08.06.2023: Бизнес програма на "Център за психично здраве - Велико Търново" ЕООД за 
2023 година, Вх. № 2682/22.12.2022 г. и актуализирана бизнес програма на "Център за психично 
здраве - Велико Търново" ЕООД за 2023 година, Вх. № 3050/08.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема бизнес програмата заедно с актуализираната 
такава:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 3049 / 08.06.2023: Бизнес програма на "Център за психично здраве - Велико Търново" ЕООД за 
периода 2023 - 2025 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3060 /15.06.2023: Откриване процедура за определяне на съдебни заседатели за Окръжен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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12 - 3064 / 15.06.2023: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2023 г. до провеждане на местни избори за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

13 - 3070 /16.06.2023: Приемане на информация за дейността на търговските дружества през 2022 
година, в които Община Велико Търново е съдружник и акционер.
Становище на комисията: Р. Иванов - говорил е управителя на "Пазари Велико Търново" 
ООД, по обективни причини е закъсняло предаването на материалите за дружеството, 
същите ще бъдат предадени през следващата седмица. Очакванията са отчетът на 
дружеството след одитиране, т.е. годишен доклад за дейността, заверените ГФО, баланс и 
ОПР да бъдат разгледани на юлската сесия, заедно с предложението на управителя на 
дружеството за общо събрание за съответната година. Затова ще предложи да гласуват 
информацията за дружествата без информацията за "Пазари Велико Търново" ООД, да я 
оставят за разглеждане на следващите комисии и сесия, след официално постъпване на 
материалите за дружеството.

Комисията приема информацията:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

14 - 3071 /16.06.2023: Промени в Разчетите за приходи и разходи за 2023 година на Община Велико 
Търново и Разчет на капиталови разходи за 2023 година 
Становище на комисията: Докладва Д. Данчева.
Ст. Витанов - относно т. 2 в проекта за решение и описаните 62 бройки повече персонал, не са 
ли много.
Д* Данчева - това са всички хора, които са били в проектите по социалните дейности, и 
стават вече държавно делегирани дейности, проектите приключват, затова се увеличава 
щатът.
Ж. Ковачев - това са хора, които към настоящия момент работят в изградените къщички в 
Церова кория, с дневния център за грижа на възрастни на ул. Симеон Велики, в дневния 
център за възрастни на ул. Цветарска и на бул. България. От X юли 2023 г. всички тези 
услуги стават държавно делегирани дейности.
Д. Данчева - и влизат в щата на Общината.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 3072 /16.06.2023: Бюджетна прогноза за периода 2024-2026 на постъпленията от местни 
приходи и на разходите за местни дейности
Становище на комисията: Докладва Д. Данчева - използван е един съвсем консервативен 
подход при определяне на приходите за следващите три години на Общината. Спазили за 
указанията на Министерството на финансите. Очакват с нетърпение да излезе държавният 
бюджет, за да им развърже ръцете и на септемврийска сесия да има някакво раздвижване.
Ст. Витанов - изказва респект към г-жа Данчева и г-н Маринов. Но като чуе 
"консервативно" и не отива към позитивен вот. Прогнозата е основата при съставяне на 
съответния бюджет. За 4 години трябва да са разбрали, че основният източник на 
финансиране на Общината са - данък сгради, данък прехвърляне на имущество, промила, т.е.
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такса смет, данък превозни средства, наемите. Друг източник е продажба на общинско 
имущество, но там е днес има, утре няма. Тук са подходили консервативно при тези основни 
източници на финансиране, за което смята, че нямат основание. Навсякъде кипи от 
строителство, а Общината залага същите числа при приходи от данък сгради например. 
Предвижда ли се повишаване на данъците.
Д. Данчева - заради промяната в закона, когато се наложи. Като излезе официално резултатът 
от преброяването, на втората година след това трябва да влезе в сила новата методика за 
изчисляване на таксата за битови отпадъци на количество отпадъци.
Ст. Витанов - това ее чува от 2017 г. Дълбоко е песимист. Обръща се и към присъстващите в 
залата от ПП "ГЕРБ", които обещаваха, че няма да вдигат данъци. За 364 дена вдигнаха 
промила със 70%, вместо да се прави постепенно. Въпросът му е предвижда ли 
администрацията промяна на данъчна оценка, което ще доведе до промяна на данък сгради, 
респективно и прехвърляния.
Р. Иванов - г-н Витанов смесва данъци и такси. Дали ще бъдат вдигнати - ще бъде решение на 
общинският съвет в следващия мандат. Нормално е да се вдига таксата, когато се увеличават 
разходите. Говори за такси. Вдигането на данъците е въпрос на друга политика. Да не ее 
смесва данък на ниво държава с данък на ниво местни данъци и такси. Вижда се, че 
Общината в момента и занапред ще изпитва все по-големи затруднения. Коректно е този 
въпрос да бъде поставен от следващия състав на общински съвет към следващия кмет на 
община Велико Търново. Към момента администрацията е направила прогноза на база 
информацията, която има.
Е. Чамуркова - коректно ли е да попитат дали от общинска администрация ще предложат 
вдигане.
Р. Иванов - това е коректно.
Ст. Витанов - като се качват разходите, се вдигат и таксите. Само че разходите се качваха и 
2018,2019,2020,2021,2022. Защо не се вдигаше постепенно този промил. Терминологията е 
ясна, хората няма да направят голяма разлика между данък смет и такса смет.
Р. Иванов - такса смет няма, има такса битови отпадъци.
Р. Иванов - коректен е въпросът па г-жа Чамуркова, но това ще зависи от кметът в 
следващия мандат, не сега.
Ст. Антонов - от прогнозата се вижда, че не мисли.
Р. Иванов - от прогнозата се вижда 900 000 лв. увеличаване на ТБО. За данъците има 
увеличение 500 000лв. на данък сгради, и над 200 000 лв. иа данък МПС.
Е. Чамуркова - значи въпросът е риторичен.
Р. Иванов - не е риторичен, защото може да е за сметка на увеличението иа данъчната основа. 
Г-н Витанов е прав, има ново строителство, ще бъдат въведени в експлоатация нови сгради. 
Ст. Витанов - числата, които г-н Иванов каза, не са коректни.

Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -1 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

16 - 3074 / 16.06.2023: Създаване на социалната услуга "Дневен център за подкрепа на пълнолетни 
лица с тежки множествени увреждания", ip. Велико Търново, ул. Цветарска № 14, ет.1, считано от 
01.07.2023 г. със средства за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет, чрез общинския 
бюджет, определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 3075 / 16.06.2023: Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект 
"Реформиране на Дом за стари хора "Венета Ботева" гр. В. Търново по BG-RRP-11.010 " 
Извършване на строителни дейности и доставка на оборудване и обзавеждане е отец  реформиране 
на съществуващите домове за стари хора" по Национален план за възстановяване и устойчивост,
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Компонент "Социално включване", Програма за Модернизиране на дългосрочна грижа
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

18 - 3076 /16.06.2023: Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект 
"Реформиране на Дом за стари хора "Св. Иван Рилски" село Балван, по BG-RRP-11.010 
"Извършване на строителни дейности и доставка на оборудване и обзавеждане с отед 
реформиране на съществуващите домове за стари хора" по Национален план за възстановяване и 
устойчивост, Компонент "Социално включване", Програма за Модернизиране и дългосрочна 
грижа.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 10; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

19 - 3077 /16.06.2023: Изменение и допълнение на Решение № 1319/27.04.2023 г. на 
Великотърновски общински съвет
Становище на комисията: д-р Ю. Тонкова - има въпрос, който не е конкретно по 
предложението. Винаги е подкрепяла социалната дейности, но е с едно впечатление, че 
социалните дейности - колко са на брой. Все това гласуват - разкриване на социални услуги. 
Какъв е капацитетът на социалните услуги, напълно ли е запълнен, че продължава това 
разкриване. Има концентрация на социалната активност за определена категория хора - за 
деца в неравностойно положение. В с. Русаля например бяха направили опит за откриване на 
едно училище, което е пародия, за талантливи деца без възможности. Колко е бройката на 
социалните активности на Общината и какъв е техният потенциал, запълнени ли са, работят 
ли на 100%.
Р. Димитрова - социалните услуги ще станат с тези последни предложения общо 40 като 
държавно делегирана дейност. Извън центровете за работа с деца и младежи, които са си 
общинска дейност. Нямат желание да ги пълнят на 100 %, защото социалната услуга се 
организира, за да послужи в отговор на потребностите на дадения човек в дадения момент. 
Направената мрежа от социални услуги е потребна на всички възрастови групи. 
Потенциалът на някои услуги е запълнен, работят и над 100 %. Друг е въпрос дали искат да 
бъдат пълни ЦНСТ, които са с 24 -часови грижи. Тук политиката трябва да бъде обратна.
Е. Чамуркова - не е съгласна с нещо, което г-жа Тонкова каза. Категорично възразява срещу 
това, че училището за талантливи и социално слаби деца в с. Русаля е пародия. То няма 
общинска издръжка. Лично е ходила няколко пъти, семейството й е помагало, не е пародия, 
д-р Ю. Тонкова - приема, че не е пародия, но това не е училище за талантливи деца на 100%.

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

20 - 3078 / 16.06.2023: Създаване на социална услуга "Център за настаняване от семеен тип за 
стари хора", гр. Велико Търново, ул. Симеон Велики № 3, вх. В, считано от 01.07.2023 г., със 
средства за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет; чрез общинския бюджет, 
определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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21 - 3079 /16.06.2023: Създаване на социална услуга "Център за настаняване от семеен тип за 
пълнолетни лица с умствена изостаналост" I - IV, с. Церова кория, ул. "Втора"№ 28, считано от 
01.07.2023 г., със средства за издръжка на социалната услуга от държавния бюджет, чрез
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общинския бюджет, определяни ежегодно с Решение на Министерски съвет
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

22 - 3083 / 16.06.2023: Финансово подпомагане на Самуил Николов за покриване на част от таксата 
за обучението му през академичната 2023/2024 г. в университета Embry-Riddle Aeronautical 
University, Florida
Становище на комисията: К. Широкова - може да се търсят други начини на финансиране, не 
през Общината. Може да стане практика всяко дете, което завърши с отличен и има желание 
за престижен университет някъде, да го издържа Общината. Общинските съветници като 
отделни личности могат да направят дарение. Всеки има право на това. Защо Общината 
трябва да участва.
М. Арабаджиев - има открита дарителска сметка.

Комисията не приема предложението:
ЗА - 4; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -4

23 - 3086 / 16.06.2023: Съгласие за целево финансиране във връзка с кандидатстване на Община 
Велико Търново с проект "Реформиране на Дом за стари хора "Венета Ботева" гр. Велико Търново" 
и "Реформиране на Дом за стари хора "Св. Иван Рилски" село Балван, общ. Велико Търново" по BG 
- RRP-11.010 "Извършване на строителни дейности и доставка на оборудване и обзавеждане с 
оглед реформиране на съществуващите домове за стари хора" по Национален план за 
възстановяване и устойчивост, Компонент "Социално включване", Програма за Модернизиране на 
дългосрочната грижа
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

24 - 3088 / 16.06.2023: План за действие на Общинския съвет по наркотични вещества за 2023 г. и 
Отчет за дейността на Общинския съвет по наркотични вещества за 2022 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ-0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -1

25-3109/ 16.06.2023: Увеличаване на капитала и промяна на Учредителния акт на СБАЛПФЗ " Д-р 
Трейман" ЕООД - гр. Велико Търново, ЕИК 000130104, с едноличен собственик на капитала 
Община Велико Търново
Становище на комисията: Сн. Данева - допълва, че предложението мина и на НСПСК. 
Надзорният съвет гласува "за”.

Комисията приема предложението:
ЗА -7 ; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:..
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Икономически въпроси /ПК по ИВ/ 

ПРОТОКОЛ № 61
Днес, 22.06.2023, от 16:00 часа в град Велико Търново, в Нова зала се проведе заседание на 
Постоянна комисия по "Икономически въпроси /ПК по ИВ/".

Председател: Росен Иванов

Присъствал

• Атанас Парушев
• Валерия-Тереза Дончева
• ГюнайДалоолу
• ДеянКуздов
• Елена Чамуркова
• Жельо Желев
• Калина Широкова
• Мариян Арабаджиев
• Стефан Антонов
• Христо Стоев

Присъствали още
управители и ш. счетоводители на общинските търговски дружества 
инж. Антон Койнаков, Димчо Йовков 
Десислава Йонкова - директор дирекция "ПОУС"
Росица Димитрова - директор дирекция "СДЗ"
Жоро Ковачев, д-р Диляна Вачкова - гл. експерти, дирекция "СДЗ" 
Даниела Данчева - ш. счетоводител при Община Велико Търново 
Снежана Данева - заместник-кмет "Финанси" 
представители на Превантивен информационен център

Дневен ред
1 - 2675 / 21.12.2022: Бизнес програма на "Специализирана болница за активно лечение на пневмо- 
фтизиатрични заболявалия "Д-р Трейман" ЕООД за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

2 - 2683 / 23.12.2022: Бизнес програма на "Център за кожно-венерически заболявалия - Велико 
Търново" ЕООД за 2023 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

3 - 2684 / 28.12.2022: Бизнес програма на "Организация на движението, паркинги и гаражи" ЕООД 
за 2023 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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4 - 2685 /  29.12.2022: Бизнес програма на "Инвестстрой - 92" ЕООД за 2023 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

5 - 2687 / 29.12.2022: Бизнес програма на "Комплексен онкологичен център - Велико Търново" 
ЕООД за 2023 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -8 ; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

6 - 2688 / 29.12.2022: Бизнес програма на "Обредни дейности" ЕООД за 2023 година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

7 - 2690 / 30.12.2022: Бизнес програма на "Царевград Търнов" ЕООД за 2023 година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

8 - 2695 / 05.01.2023: Бизнес програма на "Медицински център за рехабилитация и спортна 
медицина I - Велико Търново" ЕООД за 2023 година 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

9 - 3050 / 08.06.2023: Бизнес програма на "Център за психично здраве - Велико Търново" ЕООД за 
2023 година, Вх. № 2682/22.12.2022 г. и актуализирана бизнес програма на "Център за психично 
здраве - Велико Търново" ЕООД за 2023 година, Вх. № 3050/08.06.2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема бизнес програмата заедно с актуализираната 
такава:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

10 - 3049 / 08.06.2023: Бизнес програма на "Център за психично здраве - Велико Търново" ЕООД за 
периода 2023 - 2025 година
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

11 - 3060 /15.06.2023: Откриване процедура за определяне на съдебни заседатели за Окръжен съд - 
Велико Търново
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

12 - 3064 / 15.06.2023: График на заседанията на Великотърновски общински съвет за второ 
полугодие на 2023 г. до провеждане на местни избори за 2023 г.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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13 - 3070 / 16,06.2023: Приемане на информация за дейността на търговските дружества през 2022 
година, в които Община Велико Търново е съдружник и акционер.
Становище на комисията: Р. Иванов - говорил е управителя на "Пазари Велико Търново” 
ООД, по обективни причини е закъсняло предаването на материалите за дружеството, 
същите ще бъдат предадени през следващата седмица. Очакванията са отчетът на 
дружеството след одитиране, т.е. годишен доклад за дейността, заверените ГФО, баланс и 
ОПР да бъдат разгледани на юлската сесия, заедно с предложението на управителя на 
дружеството за общо събрание за съответната година. Затова ще предложи да гласуват 
информацията за дружествата без информацията за мПазари Велико Търново” ООД, да я 
оставят за разглеждане на следващите комисии и сесия, след официално постъпване на 
материалите за дружеството.

Комисията приема предложението на Р. Иванов - да се отложи разглеждането и приемането 
на информацията за ”Пазари Велико Търново” ООД до представяне на информацията от 
страна на управителя на дружеството:
ЗА -10; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

Комисията приема информацията на дружествата, в които Община Велико Търново е 
акционер, с изключение на информацията за "Пазари Велико Търново” ООД:
ЗА -10; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

14 - 3071 /16.06.2023: Промени в Разчетите за приходи и разходи за 2023 година на Община Велико 
Търново и Разчет на капиталови разходи за 2023 година 
Становище на комисията: Докладва Д* Данчева.
Ст. Витанов - относно т. 2 в проекта за решение и описаните 62 бройки повече персонал, не са 
ли много.
Д. Данчева - това са всички хора, които са били в проектите по социалните дейности, и 
стават вече държавно делегирани дейности, проектите приключват, затова се увеличава 
щатът.
Ж. Ковачев - това са хора, които към настоящия момент работят в изградените къщички в 
Церова кория, с дневния център за грижа на възрастни на ул. Симеон Велики, в дневния 
център за възрастни на ул. Цветарска и на бул. България. От 1 юли 2023 г. всички тези 
услуги стават държавно делегирани дейности.
Д. Данчева - и влизат в щата на Общината*

Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

15 - 3072 /16.06.2023: Бюджетна прогноза за периода 2024-2026 на постъпленията от местни 
приходи и на разходите за местни дейности
Становище на комисията: Докладва Д. Данчева - използван е един съвсем консервативен 
подход при определяне на приходите за следващите три години на Общината. Спазили за 
указанията на Министерството на финансите. Очакват с нетърпение да излезе държавният 
бюджет, за да им развърже ръцете и на септемврийска сесия да има някакво раздвижване.
Ст. Витанов - изказва респект към г-жа Данчева и г-н Маринов. Но като чуе 
"консервативно” и не отива към позитивен вот* Прогнозата е основата при съставяне на 
съответния бюджет. За 4 години трябва да са разбрали, че основният източник на 
финансиране на Общината са - данък сгради, данък прехвърляне на имущество, промила, т.е. 
такса смет, данък превозни средства, наемите. Друг източник е продажба на общинско 
имущество, но там е днес има, утре няма. Тук са подходили консервативно при тези основни 
източници на финансиране, за което смята, че нямат основание. Навсякъде кипи от 
строителство, а Общината залага същите числа при приходи от данък сгради например. 
Предвижда ли се повишаване на данъците.
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Д. Данчева - заради промяната в закона, когато се наложи. Като излезе официално резултатът 
от преброяването, на втората година след това трябва да влезе в сила новата методика за 
изчисляване на таксата за битови отпадъци на количество отпадъци.
Ст. Витанов - това се чува от 2017 г. Дълбоко е песимист. Обръща се и към присъстващите в 
залата от ПП "ГЕРБ", които обещаваха, че няма да вдигат данъци. За 364 дена вдигнаха 
промила със 70%, вместо да се прави постепенно. Въпросът му е предвижда ли 
администрацията промяна на данъчна оценка, което ще доведе до промяна на данък сгради, 
респективно и прехвърляния.
Р. Иванов - г-н Витанов смесва данъци и такси. Дали ще бъдат вдигнати - ще бъде решение на 
общинският съвет в следващия мандат. Нормално е да се вдига таксата, когато се увеличават 
разходите. Говори за такси. Вдигането на данъците е въпрос на друга политика. Да не се 
смесва данък на ниво държава с данък на ниво местни данъци н такси. Вижда се, че 
Общината в момента и занапред ще изпитва все по-големи затруднения. Коректно е този 
въпрос да бъде поставен от следващия състав на общински съвет към следващия кмет на 
община Велико Търново. Към момента администрацията е направила прогноза на база 
информацията, която има.
Е. Чамуркова - коректно ли е да попитат дали от общинска администрация ще предложат 
вдигане.
Р. Иванов - това е коректно.
Ст. Витанов - като се качват разходите, се вдигат и таксите. Само че разходите се качваха и 
2018,2019,2020,2021,2022. Защо не се вдигаше постепенно този промил. Терминологията е 
ясна, хората няма да направят голяма разлика между данък смет и такса смет.
Р. Иванов - такса смет няма, има такса битови отпадъци.
Р* Иванов - коректен е въпросът на г-жа Чамуркова, но това ще зависи от кметът в 
следващия мандат, не сега*
Ст. Антонов - от прогнозата се вижда, че не мисли.
Р. Иванов - от прогнозата се вижда 900 000 лв* увеличаване на ТБО. За данъците има 
увеличение 500 000лв. на данък сгради, и над 200 000 лв. на данък МПС.
Е. Чамуркова - значи въпросът е риторичен.
Р. Иванов - не е риторичен, защото може да е за сметка на увеличението на данъчната основа. 
Г-н Витанов е нрав, има ново строителство, ще бъдат въведени в експлоатация нови сгради. 
Ст. Витанов - числата, които г-н Иванов каза, не са коректни.

Комисията приема предложението:
ЗА - 6; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -3

16 - 3075 / 16.06.2023: Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект 
"Реформиране на Дом за стари хора "Венета Ботева" гр. В. Търново по BG-RRP-11.010 ” 
Извършване на строителни дейности и доставка на оборудване и обзавеждане с оглед реформиране 
на съществуващите домове за стари хора" по Национален план за възстановяване и устойчивост, 
Компонент "Социално включване", Програма за Модернизиране на дългосрочна грижа 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 9; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

17 - 3076 /16,06.2023: Съгласие за кандидатстване на Община Велико Търново с проект 
"Реформиране на Дом за стари хора "Св. Иван Рилски" село Балван, по BG-RRP-11.010 
"Извършване на строителни дейности и доставка на оборудване и обзавеждане с оглед 
реформиране на съществуващите домове за стари хора" до Национален план за възстановяване и 
устойчивост, Компонент "Социално включване", Програма за Модернизиране и дългосрочна 
грижа.
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 8; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0
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18 - 3084 / 16.06.2023: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособена територия, 
обслужвана от ВиК "Йовковци'* ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Ялово 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

19 - 3085 /16.06.2023: Предаване на новоизградени ВиК мрежи и съоръжения на територията на 
Община Велико Търново за управление на Асоциацията по ВиК на обособена територия, 
обслужвана от ВиК " Йовковци" ООД, Велико Търново и за стопанисване, поддържане и 
експлоатация на същите на ВиК оператора, с. Момин сбор 
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА - 7; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -2

20 - 3086 /16.06.2023: Съгласие за целево финансиране във връзка с кандидатстване на Община 
Велико Търново с проект "Реформиране на Дом за стари хора "Венета Ботева*’ гр. Велико Търново" 
и "Реформиране на Дом за стари хора "Св. Иван Рилски" село Балван, общ. Велико Търново'* по BG 
- RRP-11.010 "Извършване на строителни дейност и доставка на оборудване и обзавеждане с 
отед  реформиране на съществуващите домове за стари хора" по Национален план за 
възстановяване и устойчивост, Компонент "Социално включване", Програма за Модернизиране на 
дългосрочната грижа
Становище на комисията: Комисията приема предложението:
ЗА -10; ПРОТИВ -0 ; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ -0

21 -3109/16.06.2023: Увеличаване на капитала и промяна на Учредителния акт на СБАЛПФЗ " Д-р 
Трейман" ЕООД - гр. Велико Търново, ЕИК 000130104, с едноличен собственик на капитала 
Община Велико Търново
Становище на комисията: Сн. Данева - допълва, че предложението мина и на НСПСК. 
Надзорният съвет гласува "за".

Комисията приема предложението;
ЗА - 8; ПРОТИВ - 0; ВЪЗДЪРЖАЛ СЕ - 0

ПРЕДСЕДАТЕЛ: ПРОТОКОЛИСТ:....
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